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О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т – П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия “Екология, селско, горско, водно стопанство и туризъм” 

 

 

ПРОТОКОЛ  № 3 

от заседание на ПК “Екология, селско, горско, водно стопанство и туризъм”, 

проведено на 27.02.2024 г. от 16:30 часа, 1302 зала в сградата на община 

Пазарджик 

  

На заседанието присъстваха: Десислава Тодорова, Нона Загорска, 

Иван Стоянав, Лазар Попов, Сашо Ангелов и Искро Бейков. 

Гости и докладчици по материалите бяха: г-жа Елена Куцева – 

Секретар на Общината; г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС; д-р 

Весела Тодорова – директор на дирекция ОК; арх. Димитър Боюклиев – 

Главен архитект на Общината; инж. Теменушка Иванова – началник отдел 

УОС и г-н Трендафил Величков, г-н Борис Владов, г-н Стоян Самунев – 

общински съветници. 

Заседанието протече при следния дневен ред:  

 1. Вх.№204/23.02.2024 г. Предложение от г-н Благо Солов за приемане 

на решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - 

Пазарджик. 

 Докладва г-н Благо Солов – общински съветник 

 

 2. Вх.№202/23.02.2024 г. Предложение от г-н Борис Владов за приемане 

на решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - 

Пазарджик. 

 Докладва г-н Борис Владов – общински съветник 

 

3. Вх.№201/23.02.2024 г. Предложение от г-н Трендафил Величков за 

приемане на решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - 

Пазарджик. 

Докладва г-н Трендафил Величков – общински съветник 

 

4. Вх.№203/23.02.2024 г. Предложение от г-н Стоян Самунев за приемане 

на решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - 

Пазарджик. 

Докладва г-н Стоян Самунев – общински съветник 

 

5. Вх.№214/27.02.2024 г. Предложение от г-н Лазар Попов за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

Докладва г-н Лазар Попов – общински съветник 

 

6. Вх.№196/22.02.2024 г. Одобряване на структурата на Община 

Пазарджик. 

Докладва г-жа Елена Куцева – Секретар на Общината 
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7. Вх.№183/20.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на жилищни 

нужди и за настаняване под наем в жилища, собственост на Община 

Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

 

8. Вх.№136/08.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредба за условията, реда и критериите за финансово 

подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

Докладва д-р Весела Тодорова – директор на дирекция ОК 

 

9. Вх.№177/19.02.2024 г. Корекция на фактическа грешка в Решение 

№108/27.04.2023 г. на Общински съвет – Пазарджик, взето с Протокол №4. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

10. Вх.№187/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на кабелна линия НН от БКТП „Зайкови мандри“ до 

ново ел. табло, монтирано пред ПИ с идентификатор 55155.8.193, местност 

Зайкови мандри, землището на гр. Пазарджик, общ. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

11. Вх.№186/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на кабел 1 kV от съществуващ кабелен 

разпределителен шкаф, монтиран пред ПИ 55155.8.215 и свързан с изход „Г“ 

на БКТП „Зайкови мандри“ до ново ЕТ, монтирано пред ПИ с идентификатор 

55155.8.216, местност Зайкови мандри, землището на гр. Пазарджик, общ. 

Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

12. Вх.№188/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на електропровод, свързващ фотоволтаична 

централа в ПИ 55155.19.310, местност Азмака, землището на гр. Пазарджик, 

общ. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

13. Вх.№185/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на кабел НН от съществуващо ЕТ пред ПИ с 

идентификатор 15028.136.544 до ново ЕТ, монтирано пред ПИ 15028.41.1, 

местност „Шеолу”, землището на с. Главиница, общ. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

14. Вх.№176/19.02.2024 г. Изразяване на предварително съгласие за 

провеждане на процедура по промяна предназначението по реда на ЗОЗЗ на 

части от имоти с идентификатори 06149.44.14 и 06149.44.11 по КККР на 

землището на с. Братаница. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
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15. Вх.№211/26.02.2024 г. Разрешаване изработването на Подробен 

устройствен план – ПЗ и относно имот с идентификатор 65437.92.38 в 

местност „Пасището” по КККР на землището на с. Сарая. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

16. Вх.№132/08.02.2024 г. Одобряване на годишен план за ползване на 

дървесина от горски територии, собственост на Община Пазарджик през 2024 

г. и даване съгласие за ползване на дървесината чрез продажба на стояща 

дървесина на корен. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

17. Вх.№184/20.02.2024 г. Отчет за работата на Общински съвет – 

Пазарджик за периода юли – декември 2023 г. 

 

18. Вх.№158/16.02.2024 г. Отчет за изпълнение на решенията на 

Общински съвет – Пазарджик за периода юли – декември 2023 г. 

 

По първа точка от дневния ред: Присъстващите на заседанието 

разгледаха предложение с проект за решение от г-н Благо Солов относно 

приемане на решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - 

Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По втора точка от дневния ред: г-н Борис Владов докладва 

предложение с проект за решение относно предложение за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 

от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По трета точка от дневния ред: г-н Трендафил Величков докладва 

предложение с проект за решение относно предложение за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 
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По четвърта точка от дневния ред: г-н Стоян Самунев докладва 

предложение с проект за решение относно предложение за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По пета точка от дневния ред: г-н Лазар Попов докладва предложение 

с проект за решение относно предложение за приемане на решение за избор на 

заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По шеста точка от дневния ред: г-жа Елена Куцева докладва 

предложение с проект за решение относно одобряване на структурата на 

Община Пазарджик. 

 На въпроса на г-н Искро Бейков не е ли достатъчен един зам.-кмет, г-жа 

Куцева отговори, че предвид спецификата на различните ресори и 

осъществяване на различни дейности в различни области е редно кметът да 

бъде подпомаган от още трима зам.-кметове. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Г-н Искро Бейков заяви, че гласува „против” по направеното 

предложение. 

Останалите членове на комисията са „за” положително становище. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По седма точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на 

жилищни нужди и за настаняване под наем в жилища, собственост на Община 

Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 
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По осма точка от дневния ред: д-р Весела Тодорова докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредба за условията, реда и критериите за 

финансово подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

Присъстващите са запознати с материала. Осведомени са и за 

постъпилите предложения в предходните заседания на постоянните комисии. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По девета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев докладва 

предложение с проект за решение относно Корекция на фактическа грешка в 

Решение №108/27.04.2023 г. на Общински съвет – Пазарджик, взето с 

Протокол №4. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По десета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев докладва 

предложение с проект за решение относно Одобряване на Подробен 

устройствен план – Парцеларен план за трасе на кабелна линия НН от БКТП 

„Зайкови мандри“ до ново ел. табло, монтирано пред ПИ с идентификатор 

55155.8.193, местност Зайкови мандри, землището на гр. Пазарджик, общ. 

Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По единадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно Одобряване на Подробен 

устройствен план – Парцеларен план за трасе на кабел 1 kV от съществуващ 

кабелен разпределителен шкаф, монтиран пред ПИ 55155.8.215 и свързан с 

изход „Г“ на БКТП „Зайкови мандри“ до ново ЕТ, монтирано пред ПИ с 

идентификатор 55155.8.216, местност Зайкови мандри, землището на гр. 

Пазарджик, общ. Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
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ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По дванадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно Одобряване на Подробен 

устройствен план – Парцеларен план за трасе на електропровод, свързващ 

фотоволтаична централа в ПИ 55155.19.310, местност Азмака, землището на 

гр. Пазарджик, общ. Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По тринадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно Одобряване на Подробен 

устройствен план – Парцеларен план за трасе на кабел НН от съществуващо 

ЕТ пред ПИ с идентификатор 15028.136.544 до ново ЕТ, монтирано пред ПИ 

15028.41.1, местност „Шеолу”, землището на с. Главиница, общ. Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По четиринадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно Изразяване на 

предварително съгласие за провеждане на процедура по промяна 

предназначението по реда на ЗОЗЗ на части от имоти с идентификатори 

06149.44.14 и 06149.44.11 по КККР на землището на с. Братаница. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По петнадесета точка от дневния ред: арх. Димитър Боюклиев 

докладва предложение с проект за решение относно Разрешаване 

изработването на Подробен устройствен план – ПЗ и относно имот с 

идентификатор 65437.92.38 в местност „Пасището” по КККР на землището на 

с. Сарая. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 
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По шестнадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 
докладва предложение с проект за решение относно Одобряване на годишен 

план за ползване на дървесина от горски територии, собственост на Община 

Пазарджик през 2024 г. и даване съгласие за ползване на дървесината чрез 

продажба на стояща дървесина на корен. 

Въпроси относно какво представлява тази дървесина и в кои райони е, 

постови г-н Иван Стоянов. 

Инж. Теменушка Иванова отговори на въпросите. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Г-н г-н Иван Стоянов заяви, че гласува „въздържал се” по направеното 

предложение. 

Останалите членове на комисията са „за” положително становище. 

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По седемнадесета точка от дневния ред: присъстващите на 

заседанието разгледаха Отчет за работата на Общински съвет – Пазарджик за 

периода юли – декември 2023 г., за сведение. 

По осемнадесета точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за изпълнение на решенията на Общински съвет – 

Пазарджик за периода юли – декември 2023 г., за сведение. 

 

 

 

 

ДЕСИСЛАВА  ТОДОРОВА: 

Председател на ПК  

 

Съставил протокола:  

И. Гайдева 

 

 

 


